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DotVczV zto2onVch interpelacii i zapvtari na sesii w dniu 28.08.2019r.

t. Na jakim etapie postqpowania jest pozyskanie Srodk6w zewnqtrznych na

modernizacjq i remont na zadanie ,,budynek po Semiku z przeznaczeniem na cele

muzealnictwa"?, czy zlo2ona iest dol<umentacja ?

Z. Czy bqdq zabezpieczone przej6cia przez ulice, celem bezpiecznego dotarcia uczni6w

do obiekt6w szkolnych?, jak byto to w ubiegtych latach.

3. proszq ponownie o rozpatrzenie wniosku dotyczqcego przej6cia dla pieszych na ulicy

Konarskiego, bezpoSrednio z przejSciem dzieci do obiel<tu szkolnego z,,Osiedla

plaszczyzna", W tej czqSci ulicy nie ma bezpoSredniego przejScia dla pieszych a w dni

targowe tj. wtorek ipiqtek jest duze natqzenie ruchu, kt6re bardziej stwarza

zagrozenie dla bezpieczedstwa dzieci z tego osiedla. R6wniez ulica Szkolna, kt6ra jest

ulicq podporzqdkowanq w ruchu drogowym nie jest ulicq bezpiecznq, sq sugestie

mieszkaric6w aby zamontowai ,,spowaIniacz" '

4. Jakie koszty zwiqzane sq z wydaniem,,Gtosu z Ratusza" Biuletynu lnformacyjnego

przeztJrzqd Miejski w Kole ? oraz podanie sl<tadu, zespolu redakcyjnego?
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